

「第 25 屆家長教師會」選舉委員結果

是次投票派發了 536 份選票，共收回 341 份投票表格(佔 63.62%)，而當中並沒有廢票。
各候選家長獲得票數如下：

「家長委員選舉大會」將於 10 月 4 日(星期六)上午 10 時正假本校禮堂由各委員及家長互選產生各職位。家長在選舉大會後可與班主任進行面談，如未報名參加之家長，請按連結 <https://forms.gle/aJRSFat2EiKoc9o86> 或掃二維碼報名參加。



候選人編號	候選人姓名	獲得票數
1	*黃子健先生	257 票
2	*彭悅榕女士	222 票
3	*葉彩玲女士	197 票
4	*柯梅燕女士	182 票
5	*王詠恩女士	240 票
6	*葉燕雲女士	216 票
7	*黃永強先生	166 票
8	歐陽林莉女士	137 票
9	*余曉彤女士	154 票
10	麥嘉欣女士	146 票
11	*郭永東先生	220 票
12	羅籃嬌女士	145 票
13	*蔡鳳芝女士	196 票
14	吳敏儀女士	103 票
15	盧詩韻女士	139 票
16	王柏文先生	113 票
17	黃建華先生	129 票

*代表獲得最高票數之 10 位家長成為本屆委員。



Results of the Election Committee for the "25th Parent-Teacher Association"

536 ballots were distributed in this voting, and a total of 341 voting forms were taken back (accounting for 63.62%), with no invalid ballots among them. The number of votes each parent candidate received is as follows.

The "Parent Committee Election Meeting" will be held at 10:00 a.m. on 4 October (Saturday) in the school hall, where various positions will be elected through mutual voting by committee members and parents. After the election meeting, parents can have interviews with their children's class teachers. For parents who have not registered to participate, please register via the link <https://forms.gle/aJRSFat2EiKoc9o86> or scan the QR code.



Candidate No.	Candidate Name	Number of votes obtained
1	* Mr. Wong Tsz Kin	257 Votes
2	* Ms. Pang Yuet Yung	222 Votes
3	* Ms. Ip Choi Ling	197 Votes
4	* Ms. Ke Meiyun	182 Votes
5	* Ms. Wong Wing Yan	240 Votes
6	* Ms. Yip Yin Wan	216 Votes
7	* Mr. Wong Wing Keung	166 Votes
8	Ms. Au Yeung Lam Lee	137 Votes
9	* Ms. Yu Hiu Tung	154 Votes
10	Ms. Mak Ka Yan	146 Votes
11	* Mr. Kwok Wing Tung	220 Votes
12	Ms. Annie Law	145 Votes
13	* Ms. Choi Fung Chi	196 Votes
14	Ms. Ng Man Yee	103 Votes
15	Ms. Lo Sze Wan	139 Votes
16	Mr. Wong Pak Man	113 Votes
17	Mr. Wong Kin Wa	129 Votes

* indicates that the 10 parents with the highest number of votes will become members of this session.

